

# Release Notes

FamilyBrowser 2022 | 08.06.2021

## ÜBERSICHT

Der FamilyBrowser Release 2022 umfasst:

- [Upgrade auf Revit 2022](#) **neu**
- [BUILDing360 Konto](#) **neu**
- [Integration buildup CONNECT](#) **neu**
- [Architekturkatalog 1.0.0](#) **verbessert**
- [HLKS-Katalog 3.0.0](#) **verbessert**

## NEU

### Upgrade auf Revit 2022

Der FamilyBrowser kann nun mit der neuen Revit Version 2022 genutzt werden.

### Login mit BUILDing360 Konto

Einführung des BUILDing360 Kontos als zentrales Login für alle BUILDing360 Dienste wie bspw. BUILDing360 FamilyBrowser, BUILDing360.CMS (BIM Content Management System), BUILDing360.Cockpit (Gebäudeinformationssystem) oder die BUILDing360 Community.

Der FamilyBrowser kann ab Version 2022 nur mit einem gültigen BUILDing360 Konto genutzt werden.

### Integration buildup CONNECT

buildup ist die führende Plattform für Bauteilinformationen. Mit dem buildup CONNECT Plugin, das neu direkt im FamilyBrowser integriert ist, können Revit Familien von BUILDing360 direkt mit Informationen von Bauprodukten aus der buildup Datenbank ergänzt bzw. verlinkt werden.

## VERBESSERUNGEN

### Architekturkatalog 1.0.0

- Vereinfachte Auswahl von Unterkategorien

### HLKS-Katalog 3.0.0

- Bugfixing von Rohrformteilen (v2.1.0)

## OVERVIEW

The FamilyBrowser release 2022 includes:

- [Upgrade to Revit 2022](#) **new**
- [BUILDing360 account](#) **new**
- [Integration buildup CONNECT](#) **new**
- [Architecture catalogue 1.0.0](#) **improved**
- [HLKS catalogue 3.0.0](#) **improved**

## NEW

### Upgrade to Revit 2022

The FamilyBrowser can now be used with the new Revit version 2022.

### Login with BUILDing360 account

Introduction of the BUILDing360 account as a single login for all BUILDing360 services, such as the BUILDing360 FamilyBrowser, BUILDing360.CMS (BIM Content Management System), BUILDing360.Cockpit (Building Information System) or the BUILDing360 Community.

As of version 2022, the FamilyBrowser can only be used with a valid BUILDing360 account.

### Integration buildup CONNECT

buildup is the leading platform for component information. With the buildup CONNECT plugin, which is now directly integrated in the FamilyBrowser, Revit families from BUILDing360 can be directly supplemented or linked with information of building products from the buildup database

## IMPROVEMENTS

### Architecture catalogue 1.0.0

- Simplified selection of subcategories

### HLKS catalogue 3.0.0

- Bugfixing of pipe fittings (v2.1.0)

## WEITERE INFORMATIONEN

Bitte besuche unsere [Hilfeseite](#) für mehr Informationen zum FamilyBrowser Plug-in sowie detaillierten Anleitungen und Videos zu den neuen Funktionen.

Du hast weitere Fragen und wünschst persönliche Beratung? Wir freuen uns auf Deine E-Mail an [support@building360.ch](mailto:support@building360.ch).

## FURTHER INFORMATION

Please visit our [help page](#) for more information about the FamilyBrowser plug-in as well as detailed tutorials and videos about the new features.

You have further questions or need personal advice? We are looking forward to hearing from you at [support@building360.ch](mailto:support@building360.ch).